
DiBenedetto: Pracujemy nad stworzeniem silnej Romy
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Prezes Romy, Thomas DiBenedetto postanowił uspokoić zaniepokojonych

kibiców Romy po porażce z Genoą, twierdząc, że pracuje nad stworzeniem

silnej drużyny Giallorossich:

- Jestem zaszczycony, że jestem prezesem Romy. Poziom miłości kibiców do klubu

jest zaskakujący. Pragnę zapewnić, że wraz z grupą moich amerykańskich

współpracowników jak i Unicredit pracujemy nad tym, aby stworzyć silniejszą i

sprawniejszą Romę jeśli chodzi o skład i stronę techniczną - zakończył Thomas

DiBenedetto.

Autor: cwibel

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

